
ПРОТОКОЛ № 4 
засщання громадсько"! ради при виконком! 

Костянтин1всько1 М1Сько1 ради 

18.02.2020 м. Костянтин1вка 
14.00, 
мала зала 

Загальна юлькхсть член1в громадськоТ ради при виконком! Костянтин1всько1 мхськоТ ради -
22 особи. 

Загальна к1льк1сть присутнхх член1в громадсько! ради при виконком! Костянтин1вськоТ 
мюько! ради - 16 ос1б. 

Запрошен!: начальник м1Ського ф1нансового управл1ння Костянтин1всько1 м1СькоГ ради -
Кукл1с Тетяна В1ктор1вна, радник м1ського голови - Тиха Над1я МиколаГвна. 
Присутн!: прокурор м. Костянтин1вка, старший радник юстиц!! Ткачук В1ктор1я 
ОлексИвна. 
1. Про початок засщання громадсько! ради при виконком! Костянтин1всько1 мкькоГ 
ради. 
СЛУХАЛИ: Голову громадсько! ради при виконком! Костянтин1всько1 м1СькоТ ради -
Мирошниченко Л1л1ю Валентин1вну, яка допов1ла, що за даними реестрац1Г на зас1данн1 
присутн! 16 3 22 член1в громадсько! ради, тому засщання е повноважним 1 запропонувала 
проголосувати за початок роботи зас1дання громадсько! ради при виконком! 
КостянтинхвськоГ М1ськ01 ради. 
ГОЛОСУЙ АЛИ: 
«За» - 16, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Р1шення прийнято 
ВИР1ШИЛИ: Розпочати роботу зас1дання громадсько! ради при виконком! 
Костянтин1всько1 м1сько1 ради. 

П. Про затвердження поряд1су денного засщання громадсько! ради при виконком! 
Костянтин1всько1 М1ськ01 ради. 
СЛУХАЛИ: Голову громадсько! ради при виконком! Костянтин!всько1 м!сько1 ради -
Мирошниченко Л!л!ю Валентин!вну 

ПРОЕКТ ПОРЯДКУ Д Е Н Н О Г О 
1.1нформац!я про виконання м!ського бюджету за 2019 р!к; 
2. Про громадський бюджет(робота,що проведена в 2019 рощ, перспективи на 2020 р!к) 
3. Р!зне. 

Тнших пропозиц!й не над!йшло. 
ГОЛОСУЙАЛИ: 
«За» - 16, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Р1шення прийнято 
ВИР1ШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний зас!дання громадськоТ ради при 
виконком! Костянтин!всько1 м!ськоТ ради. 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Хнформащя про виконання м1ського бюджету за 2019 рк; 
2. Про громадський бюджет(робота,що проведена в 2019 роц!, перспективи на 2020 р1к) 
3. Р1зне. 

Розгляд питань порядку денного: 

1. 1нформац1я про виконання м!ського бюджету за 2019 р1к 

1НФОРМУВАЛА: начальник М1Ського фхнансового управлгння КостянтинхвськоТ мхськоТ 
ради - Кукл1с Т.Е., яка 1нформувала присутн1х щодо основних показнишв виконання 
бюджету за 2019 р1к.(додаток 1) 
ВИСТУПИЛИ: 
Радник м1ського голови Тиха Н.М., яка розповша про проекти та перспективи розвитку на 
2020 р1к. (додаток 2) 
Голова громадськоТ ради Мирошниченко Л.В., яка запропонувала дану 1нформац1ю взяти 
до В1Д0Му. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» -16 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Р1шення прийнято 
ВИР1ШИЛИ: Взяти 1нформац1ю до в1дому. 

2. Про Громадський бюджет. 
ШФОРМУВАЛА: начальник м1ського ф1нансового управлхння Костянтин1вськоТ м1ськоТ 
ради - Кул1с Т.В., яка 1нформувала присутн1х щодо процедури проведения конкурсу. 
Строки та етапи виконання. 
ВИСТУПИЛИ: переможець конкурсу Громадський бюджет 1ваненко Сергхй, який 
розпов1в 3 якими труднощами стикнувся, дав поради щодо написания проекту та 
звхтування. 
Голова громадськоТ ради Мирошниченко Л.В., яка закликала вс1х присутн1х використати 
такий 1нструмент як Громадський бюджет, щодо втхлення своТх 1дей та пропозицхй. Дану 
1нформац1ю взяти до в1дому. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 16, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Р1шення прийнято 
ВИР1ШИЛИ: Взяти 1нформац1ю до в1дому. 

3. Р1зне. 
ШФОРМУВАЛА: голова громадськоТ ради Мирошниченко Л.В., яка шформувала, що на 
територ1Т м. Костянтин1вка ДонецькоТ облает! знаходиться братська могила мирних 
громадян, розташована за адресою: вул. Олекси Тихого, 516 (Сергивська балка). 

В1дпов1дно до даних в1К1пед1Т, там захоронено б1льщ 5 ООО людських жертв. Серед 
них - бшьш Н1Ж 3 ООО евреТв. Захоронения зд1йснювались в перход з 29 жовтня 1941 року 
по 06 вересня 1943 року, п1д час окзшацГТ М1ста Костянтинхвка нацистами. 



Нажаль, к1льк1сть жертв достоверно не вщома. Публ1кац11 та статт! були ор1ентован1 
на спогадах мешканц1в М1ста та може становити в1д 3000 до 15 ООО. 

Вщповщно до 1сторично1 довщки масове захоронения е об'ектом культурно'! 
спадщини «Братська могила мирних громадян». 

В безпосередн1й близькост! до об'екту культурно! спадщини знаходиться на 
територ!! М1ста м1ське см1ттезвалище, очисн! споруди КП «Вода Донбасу» та на територп 
Костянтин1вського району - Костянтин1вська фш1я ДП «Укрветсанзавод». 

Як стало В1Д0М0, нараз! розпочали буд1вництво нового заводу для знещкодження 
в1дход1в б1олог1чного походження, який розташовано на територп НоводмитрхвськоТ 
с1льсько1 ради Костянтин1вського району Донецько! облает!. 

В!дпов!дно до експертного зв!ту, об'ект знаходиться за межами зон охорони 
пам'яток культурно! спадщини та оц!нка ризику планованоТ д!яльност! на здоров'я 
населения оц!нюеться як прийнятний. 

Громадськ!сть м!ста занепокоена еколог!чною ситуац!ею в м!ст! та ризики, як! 
можуть виникнути п!д час буд!вництва на збереження об'екту культурно! спадщини 
«Братська могила мирних громадян» 

ВИСТУПИЛИ: прокурор м!ста Костянтин!вка, старший радник юстиц!Т Ткачук В.О., яка 
пов!домила, що в!дрите крим!нальне провадження в!дносно забудовника. Тривають сл!дч! 
д!Т, та запевнила вс!х присутн!х, що буде проведена ретельна перев!рка документ!в у 
в!дпов!дност! до чинного законодавства. 
Заступник голови громадськоТ ради Маланчук Я.Б., який виразив обурен!сть фактом 
буд!вництва. Та запропонував звернутися до депутатського корпусу та м!ського голови 
Давидова, щодо буд!вництва, в зв'язку з тим, що ! дос! не вир!шен! еколог!чн! питания 
даноТ територ!Т. 
Член ГромадськоТ ради Еремеев М.В., який п!дтримав звернення проти буд!вництва, та 
запропонував звернутися до Костянтин!вськоТ РДА, райради та до ОДА. 
Член !н!ц!ативноТ групп мешканц!в м!ста, що виступають проти буд!вництва заводу 
Падалка Костянтин, який пов!домив, що ними проведена велика робота по орган!зац!Т 
м!тингу проти буд!вництва, зроблен! звернення до СврейськоТ д!аспори в УкраТн! та за 
кордоном. Вони брали активну участь в громадських слуханнях в Новодмитр!вський 
с!льський рад!. Пост!йно випускають репортаж!, дають !нтерв'ю та висв!тлюють дану 
проблему. 
Голова громадськоТ ради Мирошниченко Л.В., запропонувала проголосувати щодо 
наданих пропозиц!й. А саме: за результатами зас!дання зробити запити до м!ського голови 
м. Костянтин!вка, Костянтин!вськоТ РДА, райради, ОДА, щодо донесения думки громади 
проти буд!вництва заводу. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 15, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 1( Т!щенко В.С). 
Р1шення прийнято 
Звернутись до прокуратури щодо питания в!дпов!дност! до чинного законодавства 
процедуру вид!лення земл! п!д буд!вництво заводу. 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 15, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 1( Т!щенко В.С.). 



Виступила голова громадсько! ради Мирошниченко Л.В. яка повщомила, про 
надходження усного звернення Распутька Михаила (головного редактора газети 
«Пров1нц1я») що 17.02.2020 пщ час поТздки в м1ському транспорт! автопев1зника 1шенко 
лунала музика «Ростовське рад10». Распутько висловив свое обурення порушенням 
автоперев1зником Правил та Закону УкраТни «Про забезпечення та функц1онування 
украшсько! мови як державно!». 
Запропоновано: 

Передати дану 1нформац1ю заступнику м1ського голови Василенко В.В. з метою 
вир1шення питания по сут1. 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 16, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Р1шення прийнято 
ВИР1ШИЛИ: Передати дану шформацто заступнику м1ського голови Василенко В.В. з 
метою вир1шення питания по сут1. 

Виступила голова громадсько! ради Мирошниченко Л.В., яка пов1домила, що вс! питания 
порядку денного розглянут!, додаткових пропозиц1й та питань не над1Йшло, та 
запропонувала закрити засщання. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 16, 
«Проти» - О, 
«Утримались» - 0. 
Р1шення прийнято 
ВИР1ШИЛИ: Закрити засщання. 

Секретар 

Головуючий 


